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OBEC BĚLÁ U JEVÍČKA 
Bělá u Jevíčka 7, 569 43 Bělá u Jevíčka 

__________________________________________________________________________________________________ 

 

Zápis 
z 11. zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka,  

konaného dne 24.4.2024 od 16:30 hod, sál kulturního domu, Bělá u Jevíčka čp. 170. 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka (dále též jako „zastupitelstvo“ nebo „ZO“) 

bylo zahájeno v 16:30 hodin starostou obce Petrem Nárožným.  

Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Bělá u 

Jevíčka zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 16.4.2024 do 24.4.2024. 

Starosta konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, z celkového počtu 7 členů 

zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Starosta se zeptal, zda ověřovatelé předchozího zápisu p. Červinka a p. Kobelka mají 

k tomuto zápisu připomínky - bez připomínek.   

 

Starosta dal hlasovat o schválení zápisu z minulého zasedání. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje zápis a usnesení č. 10 ze zasedání Zastupitelstva 

obce Bělá u Jevíčka ze dne 14.2.2024. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:  7   Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 

 

1. Určení ověřovatelů a zapisovatele. 
 

Starosta jmenoval ověřovatele zápisu p. Vaškovou a p. Slámu a zapisovatelem p. Illeho. K návrhu 

nebyly vzneseny žádné připomínky.  
 

 Návrh usnesení: 

     Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka určuje ověřovatele zápisu Markétu Vaškovou a Davida 

Slámu, zapisovatelem Ing. Ladislava Illeho. 

 

Výsledek hlasování:     Pro:  7    Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 

 

 

 

 



 

S t r á n k a  2 | 10 

 

2. Schválení programu 11. zasedání ZO. 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a který byl v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce a navrhl rozšířit 

program o následující bod:  

• Smlouva o poskytnutí dotace z programu „Podpora realizace rozvojových projektů 

v problémových regionech PK, podprogram „Podpora investic obcí zlepšující 

podnikatelské prostředí“ na akci „Podpora podnikatelské aktivity obce Bělá u Jevíčka – II. 

etapa“. 

 

Návrh programu: 

1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 

2. Schválení programu 11. zasedání ZO. 

3. Rozpočtové opatření č. 3/2024. 

4. Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-2025685/VB/2 - SY Bělá 

u Jevíčka p.č. 171/2, SS200, knn s ČEZ Distribuce a.s. 

5. Smlouva o poskytnutí účelové dotace na věcné prostředky požární ochrany jednotky 

SDH obce z rozpočtu PK na rok 2024. 

6. Smlouva o poskytnutí dotace PK z Programu obnovy venkova 2023+ „Podpora 

prodejny potravin“ na rok 2024. 

7. Smlouva o poskytnutí dotace PK z Programu obnovy venkova 2023+ „Obnova 

infrastruktury v obci“ na rok 2024. 

8. Rozhodnutí o výběru dodavatele nadlimitní veřejné zakázky „ČOV a splašková 

kanalizace Bělá u Jevíčka“.  

9. Veřejná zakázka „Oprava kamenného kříže Bělá u Jevíčka, Kozí ulice“.    

10. Smlouva o sdružování prostředků na nákup výměnného fondu pro knihovny 

v regionu Pardubice. 

11. Záměr směny pozemků mezi obcí a Povodím Moravy, s.p.  

12. Pronájem pozemku p.č. 462 a části pozemku pč. 23/1 v k.ú. Smolná u Jevíčka.  

13. Žádost o příspěvek od ZŠ a MŠ Křenov.  

14. Informace starosty – úsekové měření rychlosti. 

15. Informace starosty – optické vlákno ve Smolné.  

16. Smlouva o poskytnutí dotace z programu „Podpora realizace rozvojových projektů 

v problémových regionech PK, podprogram „Podpora investic obcí zlepšující 

podnikatelské prostředí“ na akci „Podpora podnikatelské aktivity obce Bělá 

u Jevíčka – II. etapa“. 

17. Různé. 

18. Diskuse. 

19. Závěr. 

 

Starosta se zeptal na případné další změny či doplnění programu. Žádné doplňující body nebo 

připomínky nebyly vzneseny a starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje program 11. zasedání Zastupitelstva obce Bělá 

u Jevíčka. 

 

Výsledek hlasování:     Pro:  7    Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 
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3. Rozpočtové opatření č. 3/2024. 

 

Starosta předal slovo předsedkyni finančního výboru p. Porketové, která seznámila přítomné 

zastupitele s RO č. 3/2024, které projednal FV dne 23.4.2024 a doporučil zastupitelstvu obce 

ke schválení. Nikdo ze zastupitelů neměl doplňující otázky. Uvedené rozpočtové opatření je 

přílohou tohoto zápisu. Paní Porketová dále uvedla, že z FV na vlastní žádost vystoupila 

p. Richtrová z důvodů změny bydliště a p. Pazdírková z důvodů pracovního vytížení v zaměstnání. 

Počet členů FV klesl na tři a je nadále usnášeníschopný.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2024.  

Výsledek hlasování:    Pro:   7    Proti:  0      Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí informaci předsedkyně FV p. Porketové 

o snížení počtu členů finančního výboru na tři členy.  

 

4. Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-2025685/VB/2 - SY Bělá 

u Jevíčka p.č. 171/2, SS200, knn s ČEZ Distribuce a.s. 

 

Starosta uvedl, že dne 27.12.2022 obec uzavřela jako vlastník pozemků p.č. 168/2 a p.č. 169/2 

v k.ú. Bělá u Jevíčka Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene IV-12-

2025655/VB/2 SY Bělá u Jevíčka p.č. 171/2, SS200, knn se společností ČEZ Distribuce a.s. Stavba 

byla dokončena a nyní je nutné zavřít smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti. Starosta 

předložil ke schválení Smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti IV-12-2025685/VB/2, 

Bělá u Jevíčka p.č. 171/2 (p. Urbánek). Jednorázová náhrada činí 2200,- Kč. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti 

IV-12-2025685/VB/2, SY Bělá u Jevíčka p.č. 171/2, s ČEZ Distribuce a.s., Teplická 874/8, 

Děčín“, za jednorázovou náhradu ve výši 2.200,- Kč.   

 

Výsledek hlasování:      Pro:  7     Proti: 0        Zdržel se: 0       Návrh byl přijat. 

 

 

5. Smlouva o poskytnutí účelové dotace na věcné prostředky požární ochrany jednotky SDH 

obce z rozpočtu PK na rok 2024. 

 

Starosta uvedl, že na základě požadavku velitele družstva požádal o dotaci na požární techniku 

a věcné prostředky požární ochrany pro jednotku SDH obce, a to konkrétně na pořízení 

zásahových přileb v počtu 4 ks pro členy jednotky, kteří helmu nevlastní. Obci byla PK schválena 

dotace ve výši 22.000,- Kč. Starosta předkládá ke schválení smlouvu o poskytnutí dotace na věcné 

prostředky JSDH z rozpočtu PK ev. č. OKŘ/24/20399.    

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu o poskytnutí účelové dotace na požární 

techniku a věcné prostředky požární ochrany jednotky SDH obce z rozpočtu Pardubického kraje 

na rok 2024“, evidenční číslo smlouvy OKŘ/24/20399 ve výši 22.000,- Kč.  

 

Výsledek hlasování :   Pro:   7    Proti:  0    Zdržel se:   0     Návrh byl přijat. 
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6. Smlouva o poskytnutí dotace PK z Programu obnovy venkova 2023+ „Podpora prodejny 

potravin“ na rok 2024. 

 

Starosta informoval, že na základě podané žádosti ze dne 3.1.2024 na poskytnutí dotace z POV 

PK 2023+ na rok 2024 v rámci dotačního titulu č. 2 - Prodejny, byla PK schválena obci dotace 

ve výši 123.047,- Kč. Starosta předložil ke schválení Smlouvu o poskytnutí dotace z Programu 

obnovy venkova – dotační titul 2 – Prodejny, ev. č. smlouvy OŽPZ/24/21787. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu o poskytnutí dotace z Programu obnovy 

venkova 2023+ na rok 2024“ na akci „Podpora prodejny potravin a smíšeného zboží v Bělé 

u Jevíčka“ s Pardubickým krajem ve výši 123.047,- Kč, evidenční číslo smlouvy 

OŽPZ/24/217878. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:  7     Proti:  0     Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 

 

 

7. Smlouva o poskytnutí dotace PK z Programu obnovy venkova 2023+ „Obnova 

infrastruktury v obci“ na rok 2024. 

  

Starosta informoval, že na základě podané žádosti ze dne 21.12.2023 o poskytnutí dotace z POV 

PK 2023+  na rok 2024 na akci „Obnova infrastruktury v obci“, byla PK schválena obci dotace 

ve výši 155.000,- Kč. Starosta předložil ke schválení Smlouvu o poskytnutí dotace z Programu 

obnovy venkova ev. č. OŽPZ/24/21445. V současnosti se pracuje na projektové dokumentaci 

na opravu chodníku před prodejnou a autobusové zastávky. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu o poskytnutí dotace z Programu obnovy 

venkova 2023+“ na rok 2024 na akci „Obnova infrastruktury v obci“ s Pardubickým krajem 

ve výši 155.000,- Kč, evidenční číslo smlouvy OŽPZ/24/21445. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:  7     Proti:  0     Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 
 

 

8. Rozhodnutí o výběru dodavatele nadlimitní veřejné zakázky „ČOV a splašková kanalizace 

Bělá u Jevíčka“.  

 

Starosta uvedl, že v rámci nadlimitní veřejné zakázky „ČOV a splašková kanalizace v obci Bělá 

u Jevíčka“ do které se původně přihlásilo devět uchazečů, bylo v závěrečné fázi hodnoceno sedm 

nabídek těchto uchazečů s následujícími cenovými nabídkami: 

- GASCO s.r.o., Pardubice                                                                     136.499.648,-- Kč 

- „Společnost pro ČOV a splaškovou kanalizaci Bělá u Jevíčka“  

  vedoucí účastník INSTAV Hlinsko a.s.                                               134.036.011,21 Kč 

- VHST s.r.o., Pelhřimov                                                                       139.482.000,--  Kč 

- COMMODUM, spol. s r.o. Valašská Bystřice                                    132.553.235,78 Kč 

- „Sdružení Bělá u Jevíčka“ 

  Vedoucí společnost i EVT Stavby s.r.o., Svitavy                                130.913.000,-- Kč 

- VPK Suchý s.r.o., Zásmuky                                                                131.630.000,--  Kč 

- STAEG Stavby, spol. s r.o., Vyškov                                                   136.056.465,50 Kč 
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Podané nabídky byly hodnoceny podle kritéria ekonomické výhodnosti nabídky, a to dle nejnižší 

nabídkové ceny. Hodnocena byla nabídková cena v Kč bez DPH uvedená v návrhu Smlouvy.  

Vyhodnocení nabídek podle výše nabídkové ceny v Kč bez DPH bylo provedeno seřazením 

nabídek podle absolutní hodnoty nabídkové ceny vzestupně od nejnižší po nejvyšší nabídkovou 

cenu. Nejvýhodnější nabídka je nabídka s nejnižší nabídkovou cenou. Na základě výše uvedeného 

kritéria bylo stanoveno pořadí účastníků, ze kterého vyplývá, že nabídka účastníka „Sdružení Bělá 

u Jevíčka“ (Vedoucí člen společnosti EVT Stavby s.r.o., V zahrádkách 2155/3, 568 02 Svitavy, 

IČ: 25260766), byla dle hodnotícího kritéria jako ekonomicky nejvýhodnější.  

Starosta ke schválení Rozhodnutí – oznámení o výběru dodavatele.  

                                                                     

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Rozhodnutí o výběru dodavatele“ v rámci 

nadlimitní veřejné zakázky „ČOV a splašková kanalizace v obci Bělá u Jevíčka“ s ekonomicky 

nejvýhodnější nabídkou účastníka „Sdružení Bělá u Jevíčka“ (Vedoucí člen společnosti EVT 

Stavby s.r.o., 568 02 Svitavy, IČ: 25260766) ve výši 130.913.000,- Kč bez DPH.  

 

Výsledek hlasování:    Pro:   6    Proti:  0    Zdržel se:  1  (Ille)      Návrh byl přijat. 

 

Starosta uvedl, že vysoutěžená cena nesplnila očekávání zastupitelstva a široce pohovořil o celém 

průběhu přípravy projektu odkanalizování obce, kdy se na počátku odhadované náklady 

pohybovaly na třetině nyní vysoutěžené ceny.   

Starosta dále informoval o právě zveřejněných výsledcích žádostí o dotaci MŽP v rámci 42. výzvy.  

Jedná se o naprosto čerstvé informace, a proto není možné nyní dělat jakékoliv závěry. Bude nutné 

celou věc prodiskutovat a posoudit s odborníky a poté informovat občany buď na zvláštní schůzi 

nebo na dalším jednání ZO.    

 

 

9. Veřejná zakázka „Oprava kamenného kříže Bělá u Jevíčka, Kozí ulice“.    

 

Starosta uvedl, že na základě podané žádosti na poskytnutí dotace z Odboru kultury a památkové 

péče PK, dotační program: Podpora kultury a památkové péče v PK na rok 2024 – Podprogram 3, 

byla PK obci schválená dotace na opravu kamenného kříže Bělá u Jevíčka, Kozí ulice, ve výši 

50.000,- Kč. Před podpisem smlouvy s PK je nutné nejprve doložit doklady o výběru zhotovitele 

a smlouvu o dílo. Starosta v rámci VZMR oslovil s žádostí o zpracování cenové nabídky na opravu 

sochy tři firmy. Ve stanoveném termínu byly doručeny nabídky od dvou firem:  

• Monika Lokajová, Františka Halase, 679 72 Kunštát              64.600,-  Kč nepl. DPH 

• Ing. Ladislav Kryl, Zdislav 9, 538 54 Luže                            139.876,- Kč vč. DPH                              

• Kamenosochařství Hemzal, Konice – přes telefonický příslib cenovou nabídku nepodal   

Starosta navrhuje jako cenově nejvýhodnější nabídku od firmy Monika Lokajová, Kunštát 

a předkládá ZO ke schválení Rozhodnutí o výběru nejvýhodnější nabídky a Smlouvu o dílo 

s vítěznou firmou. Hlasování en block.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Rozhodnutí o výběru nejvýhodnější nabídky“ 

v rámci akce „Oprava kamenného kříže Bělá u Jevíčka, Kozí ulice“ s cenově nejvýhodnější 

nabídkou fy Monika Lokajová, Fr. Halase 149, 679 72 Kunštát, IČ:72814071, ve výši 64.600,- 

Kč. 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu o dílo č. 12024 BuJ“ na akci „Oprava 

kamenného kříže Bělá u Jevíčka, Kozí ulice“ s firmou Monika Lokajová, Fr. Halase 149, 679 

72 Kunštát, IČ: 72814071, ve výši 64.600,- Kč.   
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Výsledek hlasování:   Pro:   7    Proti:  0      Zdržel se:   0       Návrh byl přijat 

 

 

10. Smlouva o sdružování prostředků na nákup výměnného fondu pro knihovny v regionu 

Pardubice. 

 

Starosta informoval o výsledcích sdružování prostředků v r. 2023, kdy bylo v obvodu Jevíčko 

sdruženo 13.878,- Kč, přírůstek byl 337 knih v hodnotě 65.774,- Kč. Za rok 2023 se rozvezlo po 

knihovnách obvodu 28 souborů s 1.681 svazky knih. Dále předložil ke schválení Smlouvu 

o sdružování prostředků na nákup knih do výměnného fondu pro knihovny v regionu Pardubice 

s Městskou knihovnou ve Svitavách pro rok 2024. Minimální částka by měla být ve výši 

dvojnásobku počtu obyvatel v korunách, starosta navrhnul poskytnutí příspěvku ve výši  

1000,- Kč. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu o sdružování prostředků na nákup knih 

do výměnného fondu pro knihovny v regionu Pardubice“ s Městskou knihovnou ve Svitavách 

pro rok 2024 a poskytnutí příspěvku ve výši 1000,- Kč. 

 

Výsledek hlasování:    Pro:  7    Proti:  0    Zdržel se:  0        Návrh byl přijat. 

 

11. Záměr směny pozemků mezi obcí a Povodím Moravy, s.p.  
 

Starosta uvedl, že v souvislosti s opravou čekárny autobusové zastávky se nabízí i realizace 

čekárny na protilehlé straně ve směru na Moravskou Třebovou. Situace s pozemky v této části je 

komplikovaná, vzhledem k původnímu toku Malonínského potoka jsou pozemky p.č. 983/6 v k.ú. 

Bělá u Jevíčka a 355/8 v k.ú. Malonín ve vlastnictví státu s právem hospodařit pro Povodí Moravy, 

s.p. Proto starosta Povodí Moravy s.p. v této věci oslovil a odpovědí bylo, že směna pozemků by 

byla možná. Starosta vyzval zastupitele, aby se k tomuto záměru vyjádřili.  

Ille: vybudování čekárny ve směru na MT je potřebné a souhlasím s jednáním o směně pozemků.  

Sláma: jsem pro, ostatní zastupitelé také vyjádřili souhlas. Hlasování en block.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka souhlasí se záměrem případné směny pozemků p.č. 983/6 

k.ú. Bělá u Jevíčka a p.č. 355/8 k.ú. Malonín ve vlastnictví státu ve správě Povodí Moravy s.p. 

za obecní pozemky. 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka pověřuje starostu jednáním o směně pozemků ve vlastnictví 

státu p.č. 983/6 k.ú. Bělá u Jevíčka a p.č. 355/8 k.ú. Malonín s Povodím Moravy s.p. za obecní 

pozemky.     

 

Výsledek hlasování:   Pro:   7    Proti:  0     Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 

 

 

12. Pronájem pozemku p.č. 462 a části pozemku p.č. 23/1 v k.ú. Smolná u Jevíčka.  

 

Pan Jiří Hloušek, bytem Hliníky 474, Velké Opatovice, podal žádost o pronájem pozemku p.č. 462 

k.ú. Smolná u Jevíčka o výměře 166 m2 a části pozemku p.č. 23/1 v k.ú. Smolná u Jevíčka 

o výměře 104 m2, za účelem udržování pozemku a příjemného prostředí v těsné blízkosti 

dokončované novostavby rodinného domu a uložení topného dřeva. Záměr pronájmu byl vyvěšen 
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úřední desce od 9.4.2024 do 23.4.2024. K tomuto záměru nebyla vznesena žádná námitka či 

připomínka. Cena místně obvyklá za pronájem bude činit 270,- Kč/rok.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje pronájem pozemku p.č. 462 a části pozemků p.č. 

23/1, obojí v k.ú. Smolná u Jevíčka o celkové výměře 270 m2 panu Jiřímu Hlouškovi, Hliníky 

474, Velké Opatovice za cenu 270,- Kč/rok.  

 

Výsledek hlasování:      Pro:   7    Proti: 0        Zdržel se: 0       Návrh byl přijat. 

  

 

13. Žádost o příspěvek od ZŠ a MŠ Křenov.  

 

Starosta seznámil přítomné s žádostí od nové ředitelky ZŠ a MŠ Křenov Mgr. Eleny Hrdličkové 

o příspěvek na vytvoření nové třídy na prvním stupni. Z naší obce dojíždí do Křenova čtyři žáci 

základní školy. Starosta vyzval zastupitele k vyjádření. 

Červinka: situace ve školství je složitá, škola ve Křenově je hezká a je potřeba ji podpořit, mnozí 

z nás ji navštěvovali, Porketová: souhlasím a navrhuji částku 10.000,- Kč. Jiný návrh nebyl podán.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje příspěvek pro Základní školu Křenov na vybavení 

nové učebny pro první stupeň ve výši 10.000,- Kč.   

 

Výsledek hlasování:    Pro:  7    Proti:  0    Zdržel se:  0        Návrh byl přijat. 

 

14. Informace starosty – úsekové měření rychlosti. 

 

Starosta uvedl, že na základě podnětů a stížností občanů na rychlost projíždějících automobilů, 

inicioval jednání na téma možností instalace zařízení na úsekové měření rychlosti. Dne 10.4.2024 

proběhlo v KD Bělá u Jevíčka jednání se zástupci fy Empemont se starosty regionu, které tato 

problematika zajímá. Starosta seznámil přítomné se zápisem z tohoto jednání, které je přílohou 

zápisu. Dále starosta předložil cenovou nabídky fy Empesort s.r.o., Valašské Meziříčí a Camea 

s.r.o. Brno, ve výši 16.500,- Kč bez DPH na vstupní měření intenzity dopravy a rychlosti v obci, 

což je základní předpoklad na zjištění efektivity instalace a tvoří podklad pro případná jednání 

s PČR, která musí úseky schválit. Zároveň se měření dá využít jako podklad při žádosti na dotace 

na chodníky. Starosta vyzval zastupitele k vyjádření. 

Ille: i když se úsekové měření pravděpodobně realizovat nebude, bylo by dobré mít přehled 

o intenzitě dopravy a přestupkovosti, cena není zase až tak vysoká. Vašková, Červinka: měření se 

bude hodit v budoucnu při případné žádosti o dotaci na chodníky. Sláma: nebezpečné situace 

vznikají parkováním vozidel na krajnici a chodníku, mělo by se to řešit v budoucnu dopravním 

omezením - zákaz stání.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje realizaci vstupního měření intenzity dopravy 

a rychlosti v obci s využitím předložené cenové nabídky Empesort s.r.o., Valašské Meziříčí 

ve výši 16.500,- Kč bez DPH.   

 

Výsledek hlasování:    Pro:  7    Proti:  0    Zdržel se:  0        Návrh byl přijat. 
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15. Informace starosty – optické vlákno ve Smolné.  

 

Starosta uvedl, že v minulosti několikrát oslovil firmu Cetin a.s. s otázkou možnosti pokrytí místní 

části Smolná vysokorychlostním internetem vedením optického vlákna vzduchem. Tato možnost 

se nabízí z důvodů páteřního zemního vedení optického vlákna v blízkosti obce a existence 

původních dřevěných sloupů Telecomu. Až nyní zástupce Cetinu zareagoval a vyzval obec 

k provedení dotazníkového šetření ve Smolné s cílem zjistit, kolik domácností by mělo zájem 

o vysokorychlostní internetové připojení. Proto bude tato anketa provedena, a to pouze ve Smolné. 

V Bělé je napojení na vysokorychlostní internet možné metalickým kabelem, kde však rychlost 

klesá se vzdáleností od základnové ústředny.  

Starosta dále uvedl, že v současnosti probíhají práce na zemní uložení optického vlákna vedeného 

do budovy OÚ a práce na instalaci antén na střeše pro pokrytí obce mobilním signálem. Dle sdělení 

zhotovitele by měl být termín dokončení v polovině roku dodržen, pokud dojde k včasnému 

připojení nového odběrného místa ze strany ČEZ Distribuce a.s. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí realizaci dotazníkového šetření pro Cetin a.s. 

mezi občany místní části Smolná za účelem zjištění zájmu o vysokorychlostní připojení.  

 

 

16. Smlouva o poskytnutí dotace z programu „Podpora realizace rozvojových projektů 

v problémových regionech PK, podprogram „Podpora investic obcí zlepšující podnikatelské 

prostředí“ na akci „Podpora podnikatelské aktivity obce Bělá u Jevíčka – II. etapa“. 

 

Starosta uvedl, že v roce 2022 obec obdržela v rámci uvedeného dotačního programu dotaci 

ve výši 870 tis. Kč na I. etapu stavby zázemí kulturního domu. Stavba I. etapy byla dokončena 

a koncem roku 2023 zkolaudována. V roce 2023 byla podána žádost o dotaci na II. etapu, což 

zahrnuje zpevněné plochy – příjezdová komunikace a parkovací místa, dotace však nebyla PK 

poskytnuta. Starosta poté absolvoval několik jednání s PK a následně na rok 2024 podal žádost 

o dotaci na II. etapu (dostavbu) znovu. Tentokrát byla PK poskytnuta dotace ve výši 

1.300.000,- Kč a starosta předložil smlouvu o poskytnutí dotace ke schválení.      

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z programu 

„Podpora realizace rozvojových projektů v problémových regionech PK“, podprogram 

„Podpora investic obcí zlepšující podnikatelské prostředí“ na akci „Podpora podnikatelské 

aktivity obce Bělá u Jevíčka – II. etapa“ ve výši 1.300.000,- Kč.  

 

Výsledek hlasování:   Pro:   7    Proti:  0     Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 
 

17. Různé. 

 

17.1 Rozpočtové opatření č. 2/2024. 

Starosta uvedl, že na výslovnou žádost Pardubického kraje schválil rozpočtové opatření č.2/2024, 

kde se jednalo o zaokrouhlení na celé stovky směrem nahoru, takže došlo k přidání 50,- Kč 

na položce 4112, což je dotace na výkon státní správy.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí rozpočtové opatření č. 2/2024 schválené 

starostou obce na výslovnou žádost Pardubického kraje.  
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17.2 Fond Kaufland. 

Starosta: Díky nadačnímu příspěvku z Fondu Kaufland obec pořídila 18 ks pivních setů z masivu 

pro vybavení venkovního zázemí KD. Lavice jsou nesmontované a nenatřené, pokud by měl někdo 

zájem z občanů, důchodců či spolků s nátěrem a montáží pomoci, velice bychom tuto pomoc 

přivítali, a to v rámci podpory komunitního života obce.  

17.3 Velkoobjemový odpad. 

Starosta: V posledních dnech se uskutečnil mobilní sběr velkoobjemového odpadu, kterého se 

sešlo velké množství. Pracovníci obce odpad vytřídili, bohužel se tam opět vyskytly věci, které 

tam nepatří, jako stavební suť, elektrozařízení, plechovky s barvami a nádoby s tekutinou 

neznámého původu a podobně. Zde bych chtěl poděkovat pracovníkům obce za rychlé vytřídění 

velkého množství odpadu a také p. Vladimíru Nárožnému za pomoc při třídění a manipulaci 

s těžkými kusy nábytku.  

17.4 Sběr kovového odpadu. 

V sobotu 18.5.2024 pořádají v dopoledních hodinách oba hasičské sbory sběr kovového odpadu 

a elektrozařízení.   

17.5 Uzavírka silnice Březina – Křenov. 

Starosta informoval, že v době od 6.5. do 23.6.2024 bude uzavřen úsek Březina – Křenov, který 

bude průjezdný pouze pro autobusy, a to ve dvou etapách. Do Moravské Třebové se dostaneme 

přes Jevíčko a Zadní Arnoštov. Objízdná trasa vede přes naši obec. Bližší informace budou 

zveřejněny na internetových stránkách obce.  

17.6 Pozvánka na kulturní akce v nadcházejícím období 

Starosta předal slovo předsedkyni kulturního výboru, a ta pozvala přítomné na nadcházející 

kulturní akce: 

- již zítra 25.4. od 19 hod. se koná v sále KD divadelní představení CAVEWOMAN, zbývá pár 

posledních vstupenek 

- 30. dubna od 16:30 hod. v Haldách pořádají kulturáci ve spolupráci s bělovskými hasiči pálení 

čarodějnic. Bude připravena čarodějnická stezka s plněním úkolů a odměnou, čarodějnická 

diskotéka, upálení čarodějnice, lampionový průvod a bohaté občerstvení pro všechny.   

- 10. května od 19 hod. promítání filmu podle skutečné události Manželé Stodolovi, po skončení 

filmu bude možné sledovat hokejové utkání MS Česko : Finsko. 

- 11. května od 16:30 setkání ke Dni matek – zajímavá přednáška s degustací o levandulích 

s Ing. Olgou Pospíšilovou z Železných hor. 

- 7. června odjíždíme na setkání obcí Bělá do Horní Bělé na Plzeňsku, kdyby měl ještě někdo 

zájem přidat se, bylo by to možné. 

- 15. června připravujeme turnaj v nohejbale. 

17. Diskuse. 

Nikdo ze zastupitelů, ani z řad občanů se do diskuse nepřihlásil.  

18. Závěr. 

Starosta poděkoval všem zúčastněným a v 17:30 hod. zasedání ukončil.  
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Zápis vyhotoven dne: 29.4.2024 v Bělé u Jevíčka 

 

Upravil: Petr Nárožný 
 

 

 

 

Ověřovatelé: Markéta Vašková v. r. 

 

 

 

 

 David Sláma v. r. 

 

 

 

 

Starosta:  Petr Nárožný v. r.     


